



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條，公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
303579175		9, 12, 35	05-02-2016	寧德時代新能源科技股份有限公司 中國內地 福建省 寧德市蕉城區 漳 灣鎮新港路 1 號	中港知識產權有限公司 香港 港灣道 1 號 會展會場辦 公大樓 30 樓 3011 室
304116401		9	27-10-2017	輝迅科技股份有限 公司 (BLAZING SPEED TECHNOLOGY CO., LTD.) 台灣 新北市新店 區 北新路三段 207 之 3 號 7 樓	江炳滔律師事務所 香港 灣仔告士打道 160 號 海 外信託銀行大廈 19 樓 B 室
304263949		18	17-11-2017	GRENDENE S.A. Av. Pimental Gomes, 214, Expectativa, Sobral/CE, CEP: 62040-125, BRAZIL	MARKS & CLERK Level 9, Cyberport 1, 100 Cyberport Road, Pok Fu Lam, HONG KONG